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Fengmian Chen 

Shanghai 

 

 

PRACTICE AREAS 
◼ General corporate 

◼ Corporate compliance 

◼ Foreign direct investment 

◼ Dispute resolution 

PROFESSIONAL EXPERIENCE 
Ms. Chen focuses her practice on general corporate, compliance, foreign direct investment, and 

dispute resolution.  She serves clients in a variety of industries, including healthcare, medicine, 

cosmetics, technology, aviation, clothing, food and health products.  The matters which Ms. Chen 

handles primarily include advising on general corporate affairs, conducting internal compliance 

investigations, reviewing and advising on internal company policies, research and analysis of 

regulatory and policy changes, assisting clients in the termination of employment relationships, etc. 

EDUCATION 
Chinese University of Hong Kong (LL.M.); East China University of Political Science and Law 

(LL.B. and B.A.); University of Fribourg, Switzerland, Exchange study. 

QUALIFICATIONS 
PRC Bar Qualification 

WORKING LANGUAGES 
Chinese, English 

 



 

 

 

 

 

 

 1 

 

陈枫眠 

上海 

 

 

业务领域 

◼ 一般公司事务 

◼ 公司合规 

◼ 外商直接投资 

◼ 争议解决 

工作经历 

陈枫眠女士的业务领域主要包括一般公司事务、大合规、外商直接投资，以及争议解决等方

面的法律服务。 

陈枫眠女士服务的客户领域广泛，包括医疗、药品、化妆品、科技、航空、服装、食品和保健

品等多个行业。陈枫眠女士处理的事务主要包括：针对各类企业的日常运营事务提供法律咨

询服务；协助开展企业内部合规调查；审核企业内部政策并提供法律意见；研究分析政策和

法规变化；协助客户终止雇佣关系等。 

教育背景 

香港中文大学，法律硕士；华东政法大学，法学学士、文学学士；瑞士弗里堡大学，公派交

换学习。 

执业资格 

中华人民共和国法律职业资格 

工作语言 

中文、英文 


